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摘要  《系列世界地图》是本世纪初诞生在我国的创新性地图作品，该图以东、西、南、北四种视角，从经度、

纬度两种方向，准确地将世界地理和中国与世界的地理关系完整地展现在读者面前.本文回顾了新编《系列世界地
图》的研制过程和基本概况，给出了近几年《系列世界地图》在国家科考、国防科研和地学研究中的应用事例，

介绍了《系列世界地图》的普及和推广情况. 
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Abstract  The Series world map is an innovative map production in our country. In the four view angles of East, West, 
South and North, and by two orientations of Latitude and Longitude, the map presents readers a new aspect of world 
geography and relative location relationship of China in the world. This paper reviews the procedure and outline of 
designing the new edition Series world map, and gives some examples of its applications in scientific exploration, 
geophysical research and national defense study. Popularization and widely use of the map are also introduced in this 
paper.
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